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1. Mötet öppnas 
2. Närvarande: Annica, Sara, Heléne, Stella, Anette, Julia   

  
   

3. Val av justeringsperson. Heléne väljs att justera dagens protokoll. 
   

4. Föregående protokoll, åtgärdslista 
Åtgärdslista: Vi går igenom åtgärdslistan och stryker genomförda uppdrag.  

     
5. Rapporter – inga      

 
6. Ekonomi 
Anette kollar upp veterinärkostnaderna, vad är fakturerat för hopptävlingen 2016, samt 
vad innebär 5610, arbetsgivaravgift.    ÅT 83
 Resultat: 98566:- 
Resultat körtävlingen: ca + 15-17000:- 
Resultat WE: 1050:- 
 
7. Sponsorer 

Anmälan till juldressyrens gröt till våra tävlingssponsorer går ut i slutet på veckan. 
Julia fixar in anmälningsadress till inbjudan. 
Bör vi ha en sponsorsamordnare till alla tävlingar? Lyfter till årsmötet. 

   
       

8. Media  
Vi måste bli bättre på att lägga ut på Instagram från träningar, eller skicka till Stella.
    
  

9. Hoppning. 
Vi har två nya tränare på T-sektid, Pernilla och Frida. 
Sara beställer nya träningsbommar för 10 000.- 
 

10. Dressyr 
25 anmälda till juldressyren. Fyra funktionärer saknas. Tävlingen under kontroll. 
Diskussioner om vilka tränare vi ska ha. 

      
11. Körning 

Träningar börjar, och i januari klubbtävling. Intresse för inkörningskurser finns. 
   

12. Fälttävlan 
En clinic på Wången på ingång. 
       
      

13. Working Equitation 
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Har haft tävling 20/11. Det var mycket lyckat och ekipagen var duktiga. Mer material 
är beställt.  Fler är intresserade av träningar. 
 

14. Övriga frågor 
- Vi kollar upp om vi kan flytta högtalarna i ridhuset. ÅT 84 
- Vi städar domarrummet när möblerna kommer. 
- Ryttargala – blir ej av, inget intresse. Vi bjuder på smörgåstårta på årsmötet. 
- Anette lägger in tävlingstermin på hemsidan. 
- Grenledare 2017 Linda, Annica, Anette och Heléne sitter kvar, vi kollar med 

Maggan på hoppningen.  
- Tävlingsmanualerna läggs ut på hemsidan    

     ÅT 85 
- Championat. Läggs ut innan helgen. 
- Möbler.Vi kommer att få stolar och bord. Helen kollar med Bitte om 

sjukvården behöver ett bord. Vi byter ut stolar till domarrummet/baracken. 
- Annica kollar upp datorer som vi ev. kan få. 
- Fråga om championatets vara eller inte vara får årsmötet besluta. 
- T-sek äter tomtegröt på juldressyren. 
- Årsmöte 29/1 klockan 14.00    

     
15. Nästa möte 

 9/1-2017 18.00     
 

 
14. Mötet avslutas      

 
 

 
  
   
   


